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 הועדה לענייני ביקורת
 

 פרוטוקול ישיבת הועדה לענייני ביקורת
 5ישיבה מס' 

 
 15.4.2019  -שני יום 

 
 גזבר העירייה –מר יוסי מזרחי  נוכחים:

 יו"ר הועדה  - סלוצקי דבי' גב
 הועדה חברת - עדית דיאמנט' גב

 חבר הועדה - לורן עייאשמר 
 מבקר העירייה - מר משה הנדין

 מזכירת הועדה  - ןגב' מיכל ירו  
 
 

התכנסה לצורך דיון בדו"ח הביקורת המפורט של רואי החשבון והדו"ח הכספי ועדה הו
 . 2017לשנת  –המבוקר 

 
 גזבר העירייה, מר יוסי מזרחי, זומן לישיבה למתן הסברים. 

 
 
 
 2017דו"ח הביקורת המפורט לשנת * 

 
שצויין הינו אשר לטיפול  הממצא היחיד – 2017בהתייחס לממצאים שנמצאו בשנת    

 בהנחות ארנונה בגין נכס לא ראוי לשימוש. 

לענין זה ציין הגזבר כי מתן הפטור מהארנונה לנכס ריק יתבסס על תשלום/ אי תשלום 

חשבונות מים וחשמל על מנת לייתר את הבדיקה הפיזית הנערכת מידי חודשיים בנכס, 

 מכל אדם וחפץ. וזאת בניגוד לפטור הניתן כיום כנגד נכס ריק 

 

 מעקב אחר תיקון ליקויים שהועלו בביקורות שנערכו בשנים קודמות:

 בהתייחס לסקר נכסים המשמשים למגורים ציין הגזבר כי במבני  -. 1סעיף 

 שבהם  -עומת מבני מגורים תעשיה נערכת מדידה יזומה ושוטפת, ל                

 . המדידה נעשית במכירת הנכס                

 חברות לצורך ביצוע  3עוד הוסיף כי במכרז שהתקיים לאחרונה נבחרו                 

 של מדידת נכסים על פי דרישת העירייה.                 

 , עמד סכום 2017נכון לסוף שנת  -בהתייחס לטיפול בחייבי ארנונה -. 2סעיף 

 השנים האחרונות. הגזבר  7-שנצברו ב ₪מליון  15חובות הארנונה על                 

 ציין שנערכים מאמצים להסדרת החובות, ויש צורך בפיתוח תוכנה                  

 להפקת דו"ח גיול חובות.                 
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 בהתאם לנוהל תמיכות "לא תידון בקשה לתמיכה -בקשות לתמיכה  -. 4סעיף 

 והמסמכים הנדרשים".בועדה אלא אם נתקבלו כל האישורים                 

 כי ועדת תמיכות העירונית אישרה תמיכות לגופים על אף בפועל נמצא                 

 שלא הגישו כל המסמכים הנדרשים.                

 הגזבר ציין כי הוועדה מאשרת את התמיכה, על אף עיכוב טכני בהגשת                 

 חלק מהמסמכים, אך בכל מקרה הכסף מועבר רק לאחר הגשתם.                 

 בנושא ביצוע תקציבי פיתוח ציין הגזבר כי סעיפי ההקצבות מצויינות  -. 6סעיף 

 בתב"רים ולא בחוזה.                 

 ם לבקש מההוועדה ממליצה לציין את מספר התב"ר גם בחוזה הקבלנים ו                

 להקפיד לציין את מספר החוזה ומספר התב"ר בכל החשבונות שהם מגישים                 

 על מנת להבטיח שההוצאות ירשמו לטובת סעיף ההוצאה הנכון  זאת .לאישור                

 על הבקרה התקציבית. ולהקל                

 הנושא נמצא בטיפול כולל בקרב גימלאי העירייה   -יתרת חוב עובדים -. 7סעיף 

 מנוקה להם מקצבת הפנסיה. שהחוב                 

 המליצו חברי הוועדה -בנושא ניהול החייבים והגביה בתחום החניה  -. 8סעיף 

 לענייני ביקורת לבדוק האם החניונים הפרטיים נותנים הנחה לתושבי                 

 עליהם הם מחוייבים ובגינה הם  -רעננה בגין שעת החניה הראשונה                

 מקבלים תעריף ארנונה מופחת.  גזבר העירייה מסר כי יבוצע סקר                 

 . 2019אימות במהלך שנת                 

 

 

 2017כספי המבוקר של רואי החשבון לשנת דו"ח הה* 

 

 חברי הוועדה קיבלו הסבר לגבי חוות הדעת של רואי החשבון.   

 , נמצא כי אליצור 2017ה בשנת בהתייחס לכספי תמיכות שניתנו על ידי העיריי   

 . ₪ 371,000ובפועל קיבלה  ₪ 350,000 -תוקצבה ברעננה    

 גזבר העירייה מסר בתגובה כי ההפרש בסכום נובע מחיוב בגין שימוש באולם    

 . 2019. סכום זה יקוזז מתקציבם בשנת שנת התקציבלאחר סגירת    

 
 
 
 
                                                                                     ___________________ 

                                                                                               
 דבי סלוצקי                                                                                                

     יו"ר הועדה                                                                                                


